
                                                                                                                                                                                                                                            

1 

 

SZABADHEGY MÚLTJA, JELENE, JÖVŐJE EGYESÜLET 

9028 GYŐR, RÓZSÁK TERE 8.  

 

 

Jegyzőkönyv 
 

 

1.A szerv neve: (a válasz aláhúzandó) 

 

a. közgyűlés           b. elnökség              c. kuratórium             d. egyéb: 

 

2.Az ülés időpontja (év/hónap/nap/óra), helye:  

 

2024.12.27. 14:00 

9028 Győr, Rózsák tere 8. 

 

 

3. Az ülésen jelen vannak az alábbi személyek: (jelenlévő, valamint – ha képviselő útján jár el – képviselője 

neve és lakóhelye vagy székhelye, és – ha a jelenlévőt nem azonos számú szavazat illeti meg – a jelenlévőt megillető szavazatok 

száma, továbbá nem természetes személy esetén az eljáró képviselő képviseleti minősége.) 
Kottyán Zoltánné 

Kottyán Zoltán 

Kottyán Péter 

Kottyán Roland 

Sándor Petronella 

Pálos Ágota 

Kovács Tamás 

Baksa Tamás 

 

4. Levezető elnök a határozatképesség vizsgálata során a megjelentek számára tekintettel 

megállapítja, hogy az ülés/közgyűlés (a válasz aláhúzandó) 

 

a. határozatképes 

b. nem határozatképes 

 

Kottyán Zoltánné, az Egyesület Elnöke köszönti a megjelenteket, megnyitja a közgyűlést, 

megállapítja a jelenléti ív alapján a létszámot. Ismerteti, hogy a közgyűlés határozatképes.   

 

 

 

5. Az ülésen jelen lévők levezető elnököt, jegyzőkönyvvezetőt és (kizárólag közgyűlés 

esetében) két jegyzőkönyvet hitelesítőt választanak. 

 

 

Kottyán Zoltánné a közgyűlés levezető elnökének saját magát javasolja.   

A közgyűlés a javaslatot 7 igen 0 nem 1 tartózkodó szavazattal ELFOGADTA. 

 

A jegyzőkönyvvezetőnek Pálos Ágota személyét javasolja, Pálos Ágota a felkérést elfogadja. 

A közgyűlés a javaslatot 7 igen 0 nem 1 tartózkodó szavazattal ELFOGADTA.   

 

Kottyán Zoltánné a két jegyzőkönyv-hitelesítőnek Kottyán Zoltánt és Kottyán Pétert javasolja.  
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Kottyán Zoltán és Kottyán Péter a felkérést elfogadta.  

A közgyűlés a javaslatot 5 igen 0 nem 2 tartózkodó szavazattal ELFOGADTA. 

 

Szavazatszámláló bizottsági tagoknak Kottyán Rolandot és Sándor Petronellát javasolja. 

Kottyán Roland és Sándor Petronella a felkérést elfogadta. A közgyűlés a javaslatot 5 igen 0 

nem 2 tartózkodó szavazattal ELFOGADTA. 

 

 

 

6. Napirend 

 

Napirendi pontok: 

 

1. Elnökségi beszámoló  

2. Pénzügyi beszámoló  

5. Az egyesület működésével, alapszabályával kapcsolatos megbeszélés 

6. A 2025. évi egyesületi tervekkel kapcsolatos megbeszélés 

7. Egyéb kérdések 

A napirendi pontokat a közgyűlés 8 igen 0 nem 0 tartózkodó szavazattal ELFOGADTA. 

 

1. Elnöki beszámoló  

 

Az Egyesület elnöke ismertette a 2024 évre vonatkozó beszámolóját. Külön köszönetét fejezte 

ki az Egyesület irányába, a végzett munkákért. Kiemelte a győri köztemető területén végzett 

elhanyagolt sírok karbantartási munkáival, a szabadhegyi közösségi téren történő fűnyírási 

teendők elvégzése kapcsán, milyen szoros munkakapcsolat alakult ki, a szolgáltatást végző 

társaságokkal. 

A beszámoló a közgyűlés jegyzőkönyvéhez mellékletként csatolásra kerül.  

Melléklet: „Elnökségi beszámoló 2024.”docx  

Az elnöki beszámolót a közgyűlés 7 igen 0 nem 1 tartózkodó szavazattal ELFOGADTA. 

 

2. Pénzügyi beszámoló: 

 

Az egyesület elnöke ismertette a 2024-es bevételi elszámolást, a 2024-es mérleget és a 2024-

ben történt kiadásokat az Egyesület költségvetését.  

A beszámolók a közgyűlési jegyzőkönyvéhez mellékleteként csatolásra kerülnek.  

 

Mellékletek:  „Egyesület 2024 elszámolás”.xlsx  

„Egyesület 2024 költségvetés”.xsls  

„Mérleg 2024.”Xlsx 

 

A pénzügyi beszámolót a közgyűlés 8 igen 0 nem 0 tartózkodó szavazattal ELFOGADTA. 

 

 

 

 

 

3. Az egyesület működésével, alapszabályával kapcsolatos megbeszélés 
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Baksa Tamás tájékoztatja a közgyűlést, hogy célszerű most csak ötleteket felvetni és a 

következő tavaszi közgyűlésre kidolgozni a pontos, szövegszerű javaslatokat, és ezeket már a 

közgyűlés előtt, legkésőbb a meghívóval egyidőben eljuttatni a tagsághoz. Az 

alapszabálymódosítás átfutási ideje is elég hosszú, ezt is érdemes figyelembe venni. 

 

Kovács Tamás felveti, hogy a közgyűlés adhatna iránymutatást arra nézve, hogy az 1%-os 

támogatások lehetőségére milyen módon, felületen kellene közzétenni és a befolyt összeget 

hogyan használjuk fel. 

 

A közgyűlés felkéri az Egyesület elnökségét, hogy tegyen meg mindent az 1% felhasználása 

érdekében. A közgyűlés ezt az iránymutatásról szóló határozatot 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

mellett elfogadta. 

 

4. A 2025. évi egyesületi tervekkel kapcsolatos megbeszélés 

 

Kottyán Zoltán emlékezteti a tagokat, hogy az Egyesület akkor működik megfelelően, ha a 

tagok aktívan részt vesznek a közös célok megvalósításában. Az elnökség önmagában nem fog 

projekteket megvalósítani, csak arról dönt, hogy támogatja-e a tagok által végrehajtott 

feladatokat. Azt, hogy több program megvalósuljon, támogathatja, egy erre megbízott 

projektmenedzser, aki koordinálja az önkénteseket.  

 

Kottyán Zoltánné felveti, hogy jelenleg „amatőr” egyesület vagyunk. Lehetőségünk jelenleg 

minimális a professzionális működés felé elmozdulni, megfizetni egy alkalmazottat, aki felfelé 

húzza az önkéntes aktivitást.  

Az Egyesület támogatási rendszerén változtatni kell, egy új stratégia mentén, melynek egyik 

fontos eleme, hogy a pályázati pénzeket, adományokat nagyobb mértékben bevonzani. 

Pályázatokon hatékonyabban részt venni. 

 

A közgyűlés megbízza az elnökséget, hogy akár tanácsadók bevonásával, dolgozza ki 

részletesen a megbízások kereteit, hozzon döntést a pénzügyi lehetőségek kiaknázására és adjon 

megbízást a fent megjelölt feladatok ellátására.  

A határozatot a közgyűlés 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta. 

 

5. Egyéb kérdések  

 

Kottyán Zoltán felveti, hogy az elmúlt időszakban többször volt probléma, hogy az egyesületi 

email-címek, weboldalak nem működtek megfelelően. Ennek kapcsán felveti, hogy érdemes 

általánosságban is elgondolkodni azon, milyen szoftvereket, eszközöket használunk, 

különösen akkor, ha a szabad licencű, nyílt forráskód, adatvédelem, és a stabilitás, 

hatékonyság között kell egyensúlyt teremteni. A közgyűlés úgy dönt, hogy a téma további 

megbeszélést érdemel az egyesületi munkalistán. 

 

Kottyán Zoltánné szerint, felmérést kellene készíteni a társszervezetek és tagjaik körében 

azok működésével kapcsolatban, hogy mivel foglalkoznak az egyesületek, milyen tagnak 

lenni, stb. 
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A levezető elnök a közgyűlést 16:30 órakor bezárja.  

 

k.m.f 

 

 

 

Kelt: 2024. 12. 27. 

 

 

Aláírások: 

 

…............................................ 

levezető elnök                  

 

…............................................ 

jegyzőkönyvvezető                  

 

…............................................ 

jegyzőkönyv hitelesítő tag (közgyűlés esetén)            

 

…............................................ 

jegyzőkönyv hitelesítő tag (közgyűlés esetén)           

 

 

 

 


